

လိက်ရှုခမ်းဝါခမ်းတရားလှူငွေလေးတောင်၊ ဝါခမ်းယိုခမ်းထိုင် IFC တုဂ်းယွခမ်းရှ်းဂိုတ်းပိတ်းလွင်းသူခမ်းရှုလ်း
ဂမ်.ထံမ်ခေခိုင်မးခေမ်.တူး

ဝခမ်းထိ 12/9/2019

ယိုခမ်းထိုင် International Finance Corporation (IFC)

ရှမ်းခး၊ ရှုခမ်းဝါခမ်းတရားလှူငွေလေးတောင်၊ ဝါခမ်းလွမ်းရှ်းရှမ်းဝါခမ်းရှမ်း လံးတံမ်လိက်ပိုတ်၊ ကျွမ်းလတ်း
ခေ တောင်း မံး လုံလွမ်းပာင်ဂမ်သူလဝ်း ကခင်လတ်းတီးဝိုင်းတူခမ်းတီး မိုဝ်းခေ. ကခင်ပိခင်ပိုဝ်းတရားသူခမ်း
ရှုလ်းဂမ်.ထံမ် ဂခင် သာင်းခေခိုင်သံာ်ဂေးခေမ်.လဝ်းဂေးလူးယို, လှိုင်ရှမ်း ခေမ်.တူး ကခင်တောင်း
ခေ, မခမ်း ရှင်.ဝါး မိတ်.ခေ, ခင်း လိုင်းတံးပွတ်းရှင်, သေပိခင်လွင်းသခင်ခတ်းဂခင်တင်းဂိုင်လုံငွေလး
တောင်းခွဲး လံးရှမ်းခးခေမ်.ယူ,။

ခေမ်.တူးခေ. ပိခင်သံာ်လုံလှိုင် တွခမ်းတရားရှမ်းခးရှုခမ်းဂိုတ်းမိုင်းခေပ်.ရှင်ရှိုင် လိုဝ်းပိုင်းကိုင်မခမ်းမး
ပခင်သိုပ်, ပခင် ပိုင်းကိုင်မခမ်းခေ, ရှ်းရှ်းတံးသူခေ. ဂခင်ရှုပျ ပိခင်သီခမ်းတောင်းတေ.သူခေ, တောင်းခေမ်.
ခေလး ရှုလ်းဂိုဝ်း ရှုလွင်း လိုဝ်းဂမ်, လောင်းခေပ်.သူခေ, လံးခေမ်.ပးထိုင်လူးခွခေ,။

ခေမ်.တူးခေ. ပိခင်သံာ်လုံတံးလှိုင်ရှမ်း. ပိခင်ရှင်လုံရှမ်းခေလး သင်ဝါးဂမ်, မီးမခမ်းလိုင် ရှမ်းတေဂမ်, လောင်း
သိုပ်, သံာ် လုံ ရှု, ထိုင်.။ မခမ်းပိခင်လဝ်းဂေးလူးယို, ခေမ်လှိုင်ရှမ်း. ပိခင်ခေ. ပိခင်ခေ. သိုပ်, သံာ်လုံရှမ်းခေလး
ပိခင်ရှုလ်းဂိုဝ်း တရားမိုဝ်းခေ.ရှမ်းခေမ်.ယဝ်.။

မိုဝ်းခေ.ယူ, တွခမ်းခေခိုင်ခေ, ခင်းပိ 2008 ခေခေ. ရှမ်းရှုခမ်းဝါခမ်း ရှုခမ်းမိုင်းဂမ်, လံးရှပ်.ရှု. သင်
လွမ်း.။ ခေခိုင်, ထိုင်ခင်းပိ 2014 မးရှုခမ်းဝါခမ်းလံးရှပ်.ရှု.ဝါး တေလံးခံ.ပံး ပိုဝ်းတရားရှ်းတံးသီခမ်းတောင်းတရား
ခေခေ.။ တင်းခေ, လံးရှု. င်ခမ်းခေ, လွင်း ခေ.လှိုင်ကခင်ခေခိုင်.တေမးပခင်ခေ.ခေခေ.ရှမ်းခေခေ.ယဝ်.
ရှမ်းဂေးလံးခတ်းလုံ ရှု, ရှု ရှု တောင်း ပိုဝ်းတရားရှ်းမခမ်းဂိုတ်းပိတ်းခေလး ပိုဝ်းတရားဂိုတ်းဂင်းခေ.ခေခေ. ကခင်
တေမးယူ. မှု, ဝါခမ်းရှမ်း. ဂခင်ရှုလိုင်. တွင်.ရှမ်း. ကွင်းတီးရှိုဝ်းယမ် ဝတ်.ဝါးခေ.သိုပ်, ရှမ်းခေလး သခေ.ဝ
ရှ်းရှမ်းရှမ်းရှမ်းလိုဝ်းခေ.ယဝ်.။

ရှမ်းခး၊ ဂံ.တူဂ်, ဂံ.လတ်းဝါး ခေခေ.ဂခင်သာင်းခေခိုင်မးခေမ်.တူးခေ. မီးခင်းပိုခေ.တီးသိုက်းသိုဝ် တီး
ကခင် သိုက်းလှိုင်ပွင်လိုင်းမခမ်းခေလး လောင်းလိုင်းလိုင်းမိတ်, ရွင်းဂိုင်, ဂံ.ပိခင်ပိုင်တိုက်းယိုဝ်းဂခေ.။ မခမ်း
တိုခင်း ပံ, လုံ, ခမ်း ယမ်းလီ တရားမးသင်းခေခင်းပိုခေ.တီးရှမ်းခေခေ.ယဝ်.။

ပိုင်တိုက်းမိုဝ်းပူခေ.မးပံ, ရှိုင် တင်းခေ, ဝခမ်းထိ 15/8/2019 ခင်းခေ.ဝိုင်းခေခေ.ခေခေ. ရှမ်းခေခေ.လး လံာ်
ခေ.ဝိုင်း လွမ်း သံာ် ခေမ်.တူး ခင်းလိုင်းတံးပွတ်းရှင်, ကခင်ရှ်းရှ်းရှုခမ်းဝါခမ်းရှုခမ်းမိုင်းလံး ပံးခေ
သိုက်း 5,000 ပံးခေခေ.သူလဝ်း ဂေးလံး.တေလံးရှပ်.ရှု.ထိုင်ယူ,။ သူလဝ်းသမ်.တေမးသူခမ်းရှုလ်း ပခင်
ရှ်း ဂမ်.ထံမ်ရှ်းသာင်းခေခင်း ပိုခေ. တီး ကခင်မီးခေ.ခေခေ.ယူ, ထိုင်.လိုင်း.ရှပ် ခေ.ရှမ်းခး ရှုခမ်းဝါခမ်း
ရှုခမ်းမိုင်းတိုက်.လံး ပံ, ပိတ်းရှုခမ်းခေ. သေ ပံးခေ. ရှုသေ.ရှုမ်းယူ, ခေခေ. ?။

ခွပ်းခေခေ ရှမ်းခးလင်, လံးတံမ်လိက်ယိုခမ်းထိုင် တိုက်းသူခမ်းရှ်းသူလဝ်းဂိုတ်းယဝ်.ပိတ်းလွင်း သူခမ်း
ရှုလ်း ဂမ်.ထံမ် ပခင်ရှ်းသာင်းခေခိုင်မးခေမ်.တူးရှမ်းခေခေ.ယဝ်.။ ရှမ်းခးယုမ်, ယမ်ဝါး သူလဝ်းတေ
ခံးလုံဝေ.ယဝ်. တရားခမ်း တောင်းခေ. ပခင်ရှမ်းခးယူ,။

ယုမ်,ယမ်သေလး;

ဂူခင်းဝါခင်းတုးလူင် ငလး; တူင်,ပူင်းဂူခင်းတံး

ဂပ်းသိုပ်,တွင်းထမ်

ခင်းလတ်ခမ်း: +95 9773 164 541

လံးထမ်းကံး: +95 9453 132 755

Email: thumai10@gmail.com